

# 關懷問券填寫 步驟1



國立成功大學  
National Cheng Kung University

登入

LOG IN

回防疫網頁專區  
BACK TO  
PREVENTION  
OF CORONAVIRUS  
INFECTION  
SECTION

回成大  
首頁  
BACK TO  
TOP PAGE  
OF NCKU

新型冠狀病毒 (COVID-19) 資訊平台專區  
每日體溫及症狀紀錄➡

使用成功入口登入 Sign in with Cheng-Kung Portal

使用  國立成功大學 成功入口 登入  
National Cheng Kung University Cheng Kung Portal

使用成功入口帳號登入 Sign in with Cheng-Kung Portal ID and Password

非本校教職員工 non-NCKU faculty, staff, or students

無教職員帳號者請填身分證或居留證號或護照碼


身分證/居留證/護照

身分證號碼 / 護照號碼 / 居留證號碼 ID card No./ Passport No.

記住登入資訊 Store Login Info.

➡ 登入 Login

# 關懷問券填寫 步驟2



國立成功大學  
National Cheng Kung University

[健康關懷問卷 COVID-19 SURVEY](#) | [14天症狀監測回報 THE 14-DAY RECORD FOR MONITORING SYMPTOMS AND SIGNS](#) | [每日體溫及症狀紀錄 DAILY BODY TEMPERATURE AND SYMPTOM RECORD TRACKING](#) | [問卷填報狀況查詢 SUBMISSION CONFIRMATION](#) | [回防後網頁專區 BACK TO PREVENTION OF CORONAVIRUS INFECTION SECTION](#) | [回成大首頁 BACK TO TOP PAGE OF NCKU](#) | [登出 LOG OUT](#)

### 新型冠狀病毒 ( COVID-19 ) 資訊平台專區 第六次健康關懷問卷調查及每日體溫及症狀紀錄

首頁 Home > 健康關懷問卷 COVID-19 Survey

#### 第六次關懷問卷 6th COVID-19 Questionnaire

#### 基本資料 Basic information

身分別 Identity	考生(非本校學生，本校學生請自成功入口登入)
姓名 Name	--請選擇您的身分別 Please select your role at NCKU-- 交換生 Exchange Student (學生無學號者) 臨工(無職員證號或學生證號, 一段時間固定在校內工作) Part time workers 成大研究發展基金會 華語中心 Chinese Language Center 成大附工(學生或無職員證號者) 空中大學 台綜大考生
可聯絡手機/室內電話 Cell Phone/Landline No.	考生(非本校學生，本校學生請自成功入口登入)
電子郵件 (可修改) Email(changable)	大學個人申請及繁星推薦 訪客(非屬以上身分) Visitors (Not including above)

近一個月出入境台灣史  
Any history of entry into and exit from Taiwan in the past month

無 NO  
 有 YES

#### 「嚴重特殊傳染性肺炎」(武漢肺炎)有關接觸史與症狀 Symptoms related to COVID-19

最近14天內是否出現以下症狀 (複選) Do you have any of the following symptoms in the past 14 days? (Multiple response)

# 關懷問券填寫 步驟3

若曾於所列時段出入相關場所，請自主健康管理，期限內如出現疑似症狀，應確實佩戴口罩，就近至指定社區採檢院所就醫，且不得搭乘大眾交通運輸工具。  
If you have visited those places during the specified period, please manage your health on your own. If you exhibit any symptoms of COVID-19, please wear a mask properly and go to the designated hospital for testing. Do NOT take public transportation.

您近期(一個月內)是否接受過COVID-19篩檢?  
Have you received a COVID-19 test in the past month?

否 No  
 有(請填篩檢日期、篩檢醫療院所與結果) Yes(Please fill in the date when the test was taken, the medical institute, and the results.)

您是否曾被確診為新冠肺炎?  
Have you ever been diagnosed with COVID-19?

無 No  
 有(請填篩檢日期、篩檢醫療院所與結果) Yes(Please fill in the date when the test was taken, the medical institute, and the results.)

有任何疑義請打1922防疫專線詢問或本校衛保組50430並請留下您的問題!  
If you have any questions, please call the Taiwan CDC toll-free hotline 1922 or 06-2757575 at ext. 50430. Please leave any additional comment(s) below.

訊息通知

存檔成功! Successfully saved!

尚未填寫今日體溫及症狀紀錄，將於關閉對話框後前往填寫！

The daily body temperature and symptom record tracking has not been completed, will go to the form after closing this dialog!

確定 OK